



# PROSCENT

## 植物香氛

NATURALLY PROTECTIVE DEODORANT  
植物配方身体香氛，还可有效驱蚊

Spring and its gorgeous weather; so blissful! It's the perfect time to go out and explore nature with the horses. Cavalor® ProScent gives off a lovely scent that neutralises the horse's odour and that of its sweat. This makes it a natural and effective coat spray. Ideal for those springtime rides!

春天和它美丽的天气；真幸福！这是与马一起出去探索大自然的最佳时机。Cavalor® ProScent 散发出一种好闻的气味，可以中和马的气味和它的气味。非常适合那些春日骑行！

Naturally effective 自然有效

Our love for the power of nature is no secret. What's more, plants have been in use since ancient times in skincare products and perfumes. Cavalor® ProScent is a brand-new blend of essential oils that acts to neutralise your horse's natural body odour. It has a lovely fresh botanical scent, or in any case that's how it smells to us humans. In addition to its fresh scent, the essential oils in Cavalor® ProScent (Lemon Eucalyptus, Tea tree and Lavender) keeps the horse's coat also shiny and healthy.

我们对自然力量的热爱已不是什么秘密。更重要的是，植物自古以来就被用于护肤品和香水中。Cavalor® ProScent 是一种全新的精油混合物，可中和马的天然体味。它有一种可爱的清新植物气味，或者无论如何这就是它对我们人类的气味。除了清新的香味，Cavalor® ProScent 中的精油（柠檬桉树、茶树和薰衣草）还能让马的皮毛保持光泽和健康。

Happy, healthy horses 快乐、健康的马

We like to put your and your horse's well-being first. A survey of Cavalor® ProScent users led us to conclude that they consider the product to have a very pleasant smell and to be effective in use while riding, out at pasture or in the barn. Respondents gave Cavalor® ProScent an average score of 86% and would certainly recommend it to friends or acquaintances.

我们喜欢把您和您的马的幸福放在首位。对 Cavalor® ProScent 用户的一项调查使我们得出结论，他们认为该产品具有非常令人愉悦的气味，并且在骑马、在牧场或谷仓中使用时非常有效。受访者对 Cavalor® ProScent 的平均评分为 86%，并且肯定会将其推荐给朋友或熟人。

## PRODUCT FOR EXTERNAL HORSE CARE 马外用护理产品

**Description 描述** : WHITE liquid 棕色液体

**Directions of use 使用说明** : 干燥环境中存放。


Spray Cavalor® ProScent on the horse's coat to neutralise its odour and that of its sweat.  
Warning: may cause an allergic skin reaction. Avoid contact with eyes. IN CASE OF CONTACT WITH EYES: rinse carefully with water for several minutes, remove contact lenses if possible and continue rinsing. If eye irritation persists, seek medical attention. STORAGE Keep out of reach of children.

在马的皮毛上喷洒 Cavalor® ProScent 以中和它的气味和它的汗水。

警告：可能引起过敏皮肤反应。避免接触眼睛。万一接触到眼睛：用水仔细冲洗几分钟，尽可能地持续冲洗。如果眼睛刺激持续存在，请就医。

**Packaging & Storage 包装&储存** 请将本品放在儿童不能接触的地方。



NUMBER PER OUTER BOX	DESCRIPTION	EAN CODE
10	PROSCENT 500 ml / 16.9 fl. oz	SPRAY BOTTLE  5 425016 902684